
 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

Statenfractie PVV 

De heer M. Boon 

Postbus 90151 

5200 MC  'S-HERTOGENBOSCH 

Onderwerp 
Incident emissievrije vloeren 

 

 

 

Geachte heer Boon, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 680 76 80 

www.brabant.nl 

IBAN NL86INGB0674560043 

 

 

Bereikbaarheid 
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Datum 

19 maart 2019 

Ons kenmerk 

C2240931/4487450  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

A.J.H. (Jos) van Lent 

Telefoon 

(073) 681 24 88 

Email 

avlent@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 27 februari 2019, ingekomen op 27 februari 2019, heeft u namens 

de PVV-fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennisgenomen van de ontploffing in de koeienstal in het 
Twentse Markelo? 
Antwoord: Ja 

 

2. Kan dit college aangeven hoeveel bedrijven in Brabant dezelfde emissievrije 
betonnen stalvoeren hebben? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Ja, ruim 130 bedrijven in Noord-Brabant hebben een vergunning 

voor dit stalsysteem. Dit stalsysteem mag overigens in nieuwe situaties in geheel 

Nederland niet meer worden toegepast. 

 

3. Kan dit college aangeven of er degelijke situaties in Brabant zijn 
voorgekomen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Voor zover bij ons bekend hebben dergelijke situaties zich niet 

voorgedaan in Noord-Brabant. Op dit moment wordt onderzocht wat de 

oorzaak is van dit incident. Wij wachten de uitkomsten van dit onderzoek af. 

 

4. Deelt dit college de mening van de PVV dat de veiligheid van dieren en 
mensen altijd voorgaat op doorgeslagen natuur- en milieuregelgeving? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Het college vindt de veiligheid van mensen en dieren van zeer groot 

belang. Wat precies de toedracht was van de ontploffing wordt nu onderzocht. 

Wij wachten de uitkomsten van dit onderzoek af. 
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5. Is dit college bereid om onderzoek te doen naar de veiligheid van deze 
emissievrije betonnen vloeren of om bij het Ministerie van Landbouw aan te 
dringen op een dergelijk onderzoek? Is het college bereid om zolang een 
dergelijk onderzoek niet heeft plaatsgevonden, niet meer richting de veehouderij 
in te zetten op het gebruik van dit type betonvloeren Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie de antwoorden op vraag 2 en 4. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


